

ARKITEKTURSEKTIONENS

Styrelseråd

30-10-2024

Plats:A304

Fika: Sonnys hemgjorda kakor

Närvarande: Klara, Melina, Atle, Sonny, Lisa, Noel, Staffan, Esmeralda, Lukas, Isak

Mötet öppnas kl.12.14

Isak och Lukas har yttranderätt

Runda:

Melina: Har försökt kontakta akademiska hus, fungerade inte

Atle: Mycket maildialog med olika inom KTH och akademiska hus. Har pratat med Lukas om oASen-förrådet. Har inte fått tag på nyckel från Pernilla och Samuel. Samuel ska lämna nyckel i brevlåda, Herman nyckel saknas också.

Sonny: Har fotat alla utom Felicia. Har lagt upp saker på hemsidan.

Isak: har varit på möte med andra arbetsmarknadsmässor, de flesta har mandatperioder på mer än 1 år, alltså mer tid att förbereda sig.

Lisa: Har fått fullmakt på banken!Ska lägga upp en budget inför SM, ska ha möte med alla ekonomiansvariga innan SM. Carmen har äskat pengar.

Lukas: Det går trögt, har haft intern. Sambygg vill inte samarbeta.

Noel: har bokat in möte med Malin. Ska på Utbildningsråd.

Esmeralda: ska lägga upp styrelskoll på hemsidan

Staffan: Har pratat med Malin och fått höra om hennes vision för Staffan har pratat med olika personer om mottagningen.

Klara: har varit på

Påminner om inbjudan till styrelsegasque 4 december.

Ett nytt ordföranderåd ska inträffa den 13 november som Klara inte kan gå på.

Internationella studenter har en egen app: Going som inte andra studenter har tillgång till. Man kan få ut alla mailadresser från International@kth.se. Vi skulle kunna ha enkäter som undersöker vad masterstudenterna tycker om sin utbildning

oASen:

Lukas: Förrådet i OASen är för litet. Festerien från de olika sektionerna behöver nog ha ett möte tillsammans.

Lukas vill utreda förrådet och ha ett möte med Sambyggs festeri.

Atle: Det borde finnas totalt 3 förråd!

Megaråd, Studeinflytanderåd, Ekonomiråd

Kalender: Vi skulle kunna ha en kalender med event som kommer upp på skolans skärmar. Även en kalender på hemsidan.

SM1: Vi behöver skriva ett interpellationssvar. Esmeralda Skriver interpellationssvaret.

Sonny ska skriva till Vincent om dagordning och slideshow.

Mat: sushi?

Interpellationer, motioner och propositioner

nästkommade del kommer ske bakom lyckta dörrar pga diskussion kring personval

Fanbärare:

Har kommit fram till två nya potentiella kandidater att fråga. Vi behöver skriva motiveringar.

Övrigt:

Noel: Genomgång av driven när?

Klara: Vi borde ha styrelsekväll snart. Någon dag efter SM, kl. 18 hos Atle, tisdag 19:e

Atle: Vill ha ett nyckelskåp, sektionen kan bekosta det:)

Noel: nämndansvarig dokument etc. finns bara på svenska och borde därför översättas!

Esmeralda: ska fixa månadsmail till sista november.

Mötet avslutas kl. 13.31